
Zij-instromer Joris Slagboom

Vroeg of laat maak je de balans op van je leven. Waar sta ik nu? Ben ik nog gelukkig met mijn werk en
wil ik dit blijven doen tot mijn pensioen? Is het antwoord nee? Dan is het beroep van schooldirecteur
misschien iets voor jou. Tien ‘zij-instromers’ vertellen waarom ze overstapten naar het onderwijs en
hoe dat bevalt. Dit is aflevering 9: Joris Slagboom.

Van universiteit naar supermarkt
Joris had een bijbaan in een supermarkt en kreeg daar steeds meer plezier in. ‘Ik vond het een dynamische
branche. Uiteindelijk stopte ik met studeren en solliciteerde ik intern, omdat ik zo snel mogelijk
filiaalmanager wilde worden. Mijn omgeving begreep daar weinig van. Als je de universiteit aankunt, ga je
toch niet in een supermarkt werken? Hoe dan ook, ik mocht een intern opleidingstraject volgen. In twee
jaar zou ik supermarktmanager zijn, maar al na veertien maanden kreeg ik mijn eigen filiaal in Leiden.’ 

Wringen
Aanvankelijk werkte hij met veel plezier, maar gaandeweg ervaarde Joris steeds meer de keerzijden van
de branche. ‘De supermarktwereld is top-down georganiseerd; kritisch meedenken wordt niet echt
gewaardeerd. Ondertussen was ik vader geworden. Door mijn vaderschap kwam ik erachter dat ik werk
wilde doen met meer maatschappelijke betekenis. Het was tijd om mijzelf verder te ontwikkelen.’ 
Om te weten van welk werk hij gelukkig zou worden, nam Joris in 2020 op advies van zijn vrouw een
loopbaancoach in de arm. 

Niet ver van Alphen aan den Rijn, midden in
het Groene Hart en omgeven door polderland,
ligt het dorp Noorden. Dat Joris Slagboom (40)
hier ooit als schooldirecteur zou neerstrijken,
leek lange tijd een tamelijk onwaarschijnlijk
scenario. ‘Ik heb aan de Universiteit Leiden
Rechten gestudeerd, maar ben niet verder
gekomen dan mijn propedeuse. Al snel wist ik:
dit is niet wat ik wil. Wat ik wél wilde, wist ik
evenmin en die onduidelijkheid heeft lang
geduurd.’

‘Dit is de leukste baan die er is’



‘Uit die gesprekken bleek dat het onderwijs wel eens goed bij me zou kunnen passen. Achteraf bezien niet
zo verwonderlijk, want als op een feestje iedereen over voetbal zit te praten zoek ik verbinding met de
kinderen. Ik ben kindgericht én ik wil iets positiefs bijdragen aan de wereld. Vandaar dat het onderwijs
goed bij mij past. ’Joris volgde bij Penta Nova een post-hbo-opleiding. In een jaar tijd was hij vakbekwaam
schooldirecteur. ‘Omdat ik nog geen opleiding op hbo-niveau had afgerond vond ik die studie doen
behoorlijk spannend. Gelukkig wees een intelligentietest uit dat ik het wel in me had.’ Dat bleek ook zo. In
mei 2022 rondde Joris zijn opleiding af en een maand later startte hij als directeur op de Sint-
Antoniusschool in Noorden.

Waardering voor team
Joris nam waardevolle ervaringen uit de retail-sector mee naar het onderwijs. ‘Ik kan goed omgaan met
diverse mensen en daar een team van smeden. Verder: als een leerkracht of een ouder ergens ontevreden
of boos over is, raak ik niet in paniek en schiet ik niet in de emotie. Ik denk dan pragmatisch en in
oplossingen. Ik begrijp dat ieder mens een rugzak heeft met ervaringen, normen en waarden en ik kijk
daar met een open blik naar. Ook ben ik vertrouwd met het lezen en interpreteren van financiële cijfers
zoals begrotingen, op schoolniveau maar ook op het niveau van de stichting. Medewerkers van onze
school moesten in het verleden soms geld bijleggen om het budget voor een personeelsuitje sluitend te
krijgen. Dat vind ik onzin. Op het totale budget voor personeel – 85% procent van mijn begroting – zijn dat
soort kosten peanuts. Mijn teamleden zijn mijn grootste goed. Ik waardeer hen en dat wil ik ook laten
zien, in woord en daad.’

Informatie voor zij-instromers
Ben je een ervaren leidinggevende buiten het onderwijs en heb je de de ambitie om als schooldirecteur in 
het primair onderwijs te gaan werken? Dan overweeg je een beroep met grote maatschappelijke impact! 
Kijk voor meer informatie op de website van het Schoolleidersregister PO. Vragen? Bel 030 - 234 73 60.

Voldoening 
Joris beschouwt zijn overstap naar het onderwijs als de beste
beslissing van zijn leven. ‘Ik haal heel veel voldoening uit mijn
werk. Een klein voorbeeld: ik kan goed namen en gezichten
onthouden. In goed twee maanden kende ik alle 143 kinderen
bij mij op school bij naam. Als ik ze dan groet en bij hun naam
noem, dan doet dat iets met ze. Je ziet ze als het ware groeien.
Ik voel veel waardering van het team, de ouders, mijn collega-
directeuren en mijn bestuurder. Ik voel me thuis in het
onderwijs en ga met veel plezier en energie naar mijn werk.’

https://www.schoolleidersregisterpo.nl/schoolleiders/zij-instromers

